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Abstract:

The modern administration has seeked to multiple changes in companies including the
human factor. That is to say, the way public is treated either the internal or the external
one which is by welcoming their ideas and points of view, as well as, caring about their
way of thinking. In addition, to marketing the product either material or intangible. In this
context as well, we mention the speed of productivity and competitiveness between
different institutions and technology such as information and communication technology
which had invaded administrations with its various technologies and devices. This study
aims to delve into the concept of modern management with its plans and strategies adding
to information and communication technology .

Keywords: Management , modern administration , information and communication
technology.

JEL Classification Codes: B00, K00, Z12.
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Résumeé:

L'administration moderne a cherché¢ de multiples changements dans les entreprises
incluant le facteur humain. C'est-a-dire, la fagcon dont le public est traité, soit l'interne, soit
I'externe, c'est-a-dire en accueillant leurs i1dées et leurs points de vue, ainsi qu'en se
souciant de leur facon de penser. En plus de commercialiser le produit matériel ou
immatériel. Dans ce contexte €également, nous mentionnons la rapidité de la productivité et
de la compétitivité entre les différentes institutions et la technologie telle que les
technologies de Il'information et de la communication qui avaient envahi les
administrations avec leurs diverses technologies et dispositifs. Cette étude vise a
approfondir le concept de gestion moderne avec ses plans et stratégies s'ajoutant aux
technologies de 1'information et de la communication

Mots clés: Gestion , administration moderne , technologies de l'information et de la
communication.

JEL Classification Codes: B00, K00, Z12.
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